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Besvarelse af samrådsspørgsmål K vedr. Aalborg 
Letbane  

 

”Hvad er ministerens holdning til 

trafikbetjeningen af Nyt Aalborg 

Universitetshospital, når regeringen 

annullerer støtten til Aalborg Letbane?” 

Min holdning er, at det generelt skal 

være let at komme til og fra vores 

sygehuse – også med kollektiv trafik.  

Men det er ikke ensbetydende med, at 

man for enhver pris skal etablere en 

letbane – når vi nu ved at samfundet 

samlet set bliver 3,5 mia. kr. fattigere af 

det. 

Jeg skal ikke gøre mig klog på 

trafikplanlægningen lokalt i Aalborg.  

Men jeg går da ud fra, at man sørger for 

at indpasse det nye universitetshospital i 
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vejnettet så udrykningskøretøjer og 

trafikanterne på vejene kan komme 

hurtigt og effektivt frem. 

Og jeg forestiller mig også, at man i 

øvrigt tilpasser bustrafikken, så der 

bliver gode forbindelser for hospitalets 

opland – uanset om der kommer en 

letbane eller ej. 


